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ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΟΣ – ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ΜΠΟΥΤΣΙΚΑΚΗΣ 

Βουλευτής Α΄ Πειραιά και Νήσων - ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

 

Ερώτηση προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης, 

κ. Κωνσταντίνο Τσιάρα 

 
 

Θέμα: Ανάγκη νέου θεσμικού πλαισίου για τη συνεπιμέλεια τέκνων 

 
Αθήνα, 7 Μαΐου 2020 

 

Στις 9 Ιανουαρίου του τρέχοντος έτους προαναγγείλατε τη σύσταση ομάδας 

εργασίας για την οριστική επίλυση του ζητήματος της συνεπιμέλειας τέκνων, 

αναγνωρίζοντας ότι κεντρικό μέλημα του Υπουργείου Δικαιοσύνης είναι 

πρωτίστως των συμφέρον των παιδιών, με σεβασμό στην προστασία των 

δικαιωμάτων και των δύο γονέων. 

 

Το ισχύον, αναχρονιστικό νομοθετικό καθεστώς έχει ορθώς επικριθεί από την 

επιστημονική κοινότητα, από αρχές, όργανα και φορείς σε εθνικό και διεθνές 

επίπεδο, ο δε Συνήγορος του Πολίτη καταλήγει σε σχετικό πόρισμά του ότι η 

συνεπιμέλεια, ο ίσος χρόνος με το παιδί και τα ίσα δικαιώματα και υποχρεώσεις 

των γονέων, αποτελεί νομική υποχρέωση της Πολιτείας και η παραβίασή της 

συνιστά παραβίαση προστατευόμενων δικαιωμάτων του ανθρώπου. 

 

Κατά συνέπεια, η πρωτοβουλία εκσυγχρονισμού του θεσμικού πλαισίου για τη 

συνεπιμέλεια τέκνων είναι απολύτως αναγκαία, προκειμένου να διασφαλιστεί το 

δικαίωμα και η δυνατότητα των παιδιών, όταν και όπου είναι εφικτό, να 

μεγαλώνουν και με τους δύο γονείς.  

 

Ειδικότερα, πρέπει να κατοχυρωθεί η από κοινού λήψη αποφάσεων για όλα τα 

ζητήματα ανατροφής, ο ίσος χρόνος επικοινωνίας καθώς και η εναλλαγή 
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κατοικίας, με στόχο την υγιή ψυχοσωματική ανάπτυξη των παιδιών, μέσα από τη 

φροντίδα και την αφιέρωση ποιοτικού χρόνου και από τους δύο γονείς, 

ανεξαρτήτως αν οι τελευταίοι είναι παντρεμένοι ή όχι, ανεξαρτήτως αν ζουν ή δεν 

ζουν μαζί. 

 

Ο κύριος Υπουργός παρακαλείται να απαντήσει στα ακόλουθα ερωτήματα: 

 1) Σε ποιο στάδιο βρίσκονται οι πρωτοβουλίες του Υπουργείου 

Δικαιοσύνης για τον εκσυγχρονισμό του νομοθετικού πλαισίου σχετικά με τη 

συνεπιμέλεια τέκνων; 

2) Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί το Υπουργείο Δικαιοσύνης  για 

την επίσπευση της οριστικής επίλυσης του ζητήματος της συνεπιμέλειας τέκνων, 

ώστε τα παιδιά να μη στερούνται πλέον στην πράξη τον έναν από τους δύο 

γονείς; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
 

Χριστόφορος – Εμμανουήλ Μπουτσικάκης 

Βουλευτής Α΄ Πειραιά και Νήσων ΝΔ 

 


